
КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА
VI  СКЛИКАННЯІ

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА ТА
ПАЛИВО-ЕНЕРГЕТИЧНОГО КОМПЛЕКСУ

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36  к. 1014                                                                                      тел.:(044)202-79-22

П Р О Т О К О Л   № 5 
засідання  постійної комісії з питань житлово-комунального господарства

та паливно-енергетичного комплексу   

м. Київ 29.09.2014 р.  

Присутні:           
Члени постійної комісії з питань житлово-комунального господарства та 
паливно-енергетичного комплексу: 
 

1. Клюс Олександр Васильович                   – голова ПК
2. Галушка Олена Михайлівна                   – заступник голови ПК
3. Каретко Володимир Олександрович     – секретар ПК
4. Костюшко Олег Петрович
5. Палій Сергій Юрійович
6. Терентьєв Михайло Олександрович
7. Велімовський Анатолій Романович

Запрошені:          

Депутат Київради  
Пабат О.В.;

Перший заступник голови КМДА  
Ніконов І.В.;



Заступник голови КМДА  
Пантелеєв П.О.;

Директор Департаменту житлово - комунальної інфраструктури  
Новицький Д.Ю.;

Заступник директора Департаменту фінансів
Мороз О.С;

Перший заступник директора Департаменту комунальної власності м. Києва
Корнієць С.Д.;

Начальник відділу Департаменту охорони здоров’я
Каржина А.А.;

Директор Департаменту освіти і науки, молоді та спорту
Фіданян О.Г.;

Перший заступник Солом'янської РДА
Лапань А.Г.;

Заступник технічного директора АТ «Київенерго»
Саєнко Г.К;

Головний інженер АК «Київводоканал»
Ковалишен А.В.;

Заступник генерального директора АТ «Київметробуд»
Панасюк Л.В.;

Директор КП «Київбудреконструкція»
Мусієнко Я.В.;

Заступник директора ККВП «Міськпаливо»
Берулава Д.З.

П О Р Я Д О К    Д Е Н Н И Й :  

1.Інформація  про  хід  виконання  розпоряджень  голови  КМДА від  25.04.2014
№491  «Про  затвердження  адресного  переліку  виконання  робіт  з  підготовки
житлового фонду у місті Києві у 2014 році до роботи в зимових умовах» та від



08.07.2014 №822 «Про підготовку міського  господарства до осінньо-зимового
періоду 2014/2015 років».
2.Інформація про можливість передачі гуртожитків та мереж, що обліковуються
на балансі ПАТ «Київметробуд» до комунальної власності м. Києва.
3.Про розробку Програми забезпечення об’єктів, що знаходяться у комунальній
власності м. Києва енергозберігаючими лампочками. 
4.Про  внесення  змін  до  рішення  Київради  від  27.05.10  №815/4253  «Про
заборону використання сміттєзбірників не за цільовим призначенням».
5.Про  звільнення  КП  по  УЖГ  Дніпровського  району  м.  Києва  від  сплати
відрахувань частини прибутку.
6.Різне.

1. СЛУХАЛИ: Клюса О.В. – який поінформував про перше питання порядку 
денного.

ВИСТУПИЛИ: Новицький Д.Ю., Клюс О.В., Пантелеєв П.О., Мороз О.С., 
Саєнко Г.К., Велімовський А.Р., Пабат О.В., Костюшко О.П., Фіданян О.Г., 
Каржина А.А., Каретко В.О.

ВИРІШИЛИ: 
1. прийняти до відома інформацію заступника голови КМДА Пантелеєва П.О.;
2. визнати  роботу  КП  “Київбудреконструкція” по  підготовці  житлово-

комунального  господарства  до  осінньо-зимового  періоду  2014/2015  років
незадовільною;

3. відмітити хорошу підготовку Департаменту  охорони здоров'я та Департаменту
освіти  і  науки,  молоді  та  спорту  по  підготовці  до  осінньо-зимового  періоду
2014/2015 років ;

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти-0, утр.-0.

4. Звернутися  до  Київського  міського  голови  Кличка  В.В.  щодо  підсилення
керівництва КП “Київбудреконструкція” у зв'язку із незадовільною підготовкою
до осінньо-зимового періоду 2014/2015 років. 

ГОЛОСУВАЛИ: за –1, проти-2, утр.-4.

РІШЕННЯ НЕ ПРИЙНЯТО.

2. СЛУХАЛИ: Клюса О.В. – який поінформував про друге питання порядку 



денного.

ВИСТУПИЛИ: Новицький Д.Ю., Клюс О.В., Костюшко О.П.

ВИРІШИЛИ: 
1.   підтримати  проект  розпорядження  КМДА  “Про  безоплатне  прийняття
гуртожитків  ПАТ  “Київметробуд”  до  комунальної  власності  територіальної
громади міста Києва”. 

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти-0, утр.-0.

3. СЛУХАЛИ: Клюса О.В. – який поінформував про трете питання порядку 
денного.

ВИСТУПИЛИ: Пабат О.В., Клюс О.В., Терентьєв М.О., Костюшко О.П., 
Велімовський А.Р., Новицький Д.Ю., Мороз О.С.

ВИРІШИЛИ: 
1.  відмовити в підтримці  проекту рішення Київради «Про розробку Програми
забезпечення  об’єктів,  що  знаходяться  у  комунальній  власності  м.  Києва
енергозберігаючими лампочками»;

2.  запропонувати директору Департаменту житлово - комунальної інфраструктури
Новицькому Д.Ю.:

 підготувати  та  надати  до  розгляду  на  засіданні  постійної  комісії  нову
Комплексну програму енергозбереження м. Києва;

 підготувати  та  надати  до  постійної  комісії  графік  фінансування  та
виконання робіт по встановленню енергозберігаючих лампочок у рамках
Регіональної  програми  підвищення  енергоефективності  на  2011-2015
роки  для  міста  Києва  та  періодично  звітувати  по  його  виконанню  на
засіданнях постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти-0, утр.-0.

4. СЛУХАЛИ: Клюса О.В. – який поінформував про четверте питання порядку 
денного.

ВИСТУПИЛИ: Велімовський А.Р., Новицький Д.Ю., Клюс О.В., Терентьєв 
М.О., Костюшко О.П., Мороз О.С.

ВИРІШИЛИ: 
1.  підтримати  проект  рішення  Київради  «Про  внесення  змін  до  рішення



Київради від 27.05.10 №815/4253 «Про заборону використання сміттєзбірників
не  за  цільовим  призначенням» з  урахуванням  пропозицій,  що  надійшли  від
членів постійної комісії  в частині зміни суб’єктами господарювання цільового
призначення нежитлових будівель, в тому числі окремо стоячих, що побудовані
для збору та сортування побутових відходів, якщо вони використовуються ними
не за цільовим призначенням.

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти-0, утр.-0.

5. СЛУХАЛИ: Клюса О.В. – який поінформував про п’яте  питання порядку 
денного.

ВИСТУПИЛИ: Велімовський А.Р., Клюс О.В., Мороз О.С.

ВИРІШИЛИ: 
1. перенести розгляд проекту рішення Київради «Про звільнення КП по УЖГ 
Дніпровського району м. Києва від сплати відрахувань частини прибутку» на 
наступне засідання постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти-0, утр.-0.

6. СЛУХАЛИ: Клюса О.В. – який поінформував про шосте питання порядку 
денного.

ВИСТУПИЛИ: Ніконов І.В., Новицький Д.Ю., Пантелеєв П.О., Пабат О.В., 
Клюс О.В., Каретко В.О., Костюшко О.П., Велімовський А.Р., Терентьєв М.О., 
Мороз О.С. 

ВИРІШИЛИ: 
1.перенести розгляд листа Департаменту ЖКІ від 11.08.2014 №058/413-7499 на 
наступне засідання постійної комісії;
2.направити  пропозиції  до  Печерської  РДА  щодо  вкючення  до  складу
Наглядової ради Печерського району м. Києва депутатів Київради Терентьєва
М.О. та Діденка Я.О.;
3.підтримати  проект  рішення  Київради  «Про  передачу  ПП  “Водтехмонтаж”
земельної ділянки для експлуатації та обслуговування нежитлових будівель та
очисних споруд на вул. Луговій, 9 в Оболонському районі м. Києва»;
4.підтримати проект рішення Київради «Про вирішення питань стратегічного
розвитку паливно-енергетичного сектору та екологічної безпеки у м. Києві»;
5.  підтримати проект рішення Київради «Про внесення змін до додатка  Д 8
Регіональної програми підвищення енергоефективності на 2011-2015 роки для



міста Києва»;
6.  прийняти  до  розгляду  проект  рішення  Київради  “Про  удосконалення
структури  управління  житлово-комунальним  господарством  міста  Києва”  та
розглянути його на наступному засіданні постійної комісії;
7.  звернутися  до  Департаменту  земельних  ресурсів  щодо  застосування  у
підготовці проекту рішення Київради по кадастровій справі (справа-клопотання
К-22342) зобов'язань, передбачених у відповідному договорі купівлі продажу. 

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти-0, утр.-0.

Голова постійної комісії                                        О. Клюс

Секретар постійної комісії       В. Каретко


